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Zápis ze 175. zasedání Akademického senátu Slezské univerzity  
konaného dne 4. 11. 2008 v Karviné 

 
 
Přítomni:  Vaněk, Sedlář, Kolibová, Mrověcová, Botlík, Vojta, Harasimová, Veselý, 

Urbanec, Janiš, Růžička, Foltýn, Fidler, Miškus  

Omluveni:  Čermák, Bednařík, Brázdil, Siostronek, Rojík  

Neomluveni:  

Hosté: Žáček, Kania, Fiala, Franěk 
 
 
 
PROGRAM: 
 

1. Ekonomické záležitosti 
a. I. Změny pravidel hospodaření a účtování Slezské univerzity v Opavě. 

 

2. Legislativní záležitosti 
a. III. změny Statutu Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské 

fakulty v Karviné. 

b. III. změny Organizačního řádu Slezské univerzity v Opavě, Obchodně 
podnikatelské fakulty v Karviné.  

 

3. Studijní záležitosti 
a. Podmínky pro přijetí ke studiu v bakalářském, magisterském, navazujícím 

magisterském a doktorském studijním programu MATEMATIKA 

 

4. Personální záležitosti 
a. Volba delegátů do Rady VŠ. 

 

5. Různé 
 
 
 Předseda AS SU přivítal přítomné senátory, hosty a především nové zástupce 
z fakult. Poznamenal, že do plného počtu senátorů schází stále 3 senátoři a to dva zástupci 
do studentské komory FPF a jeden do zaměstnanecké komory FVP. Celkový počet členů 
senátu k termínu zasedání je19, přítomných senátorů je 14, proto konstatoval, že senát je 
usnášeníschopný. Přednesl program jednání doplněný o bod 2. Legislativní záležitosti (III. 
změny Statutu Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné, III. 
změny Organizačního řádu Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty 
v Karviné) a otázal se přítomných senátorů, zda souhlasí s jeho projednáváním, přestože byl 
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senátorům doručen se zpožděním. Senátoři se všichni až na senátora Sedláře vyjádřili 
souhlasně.  

  
 

1. Ekonomické záležitosti 
a. I. Změny pravidel hospodaření a účtování Slezské univerzity v Opavě. 

 
Dokument předložil rektor. Vysvětlil, že předkládaná změna se týká článku 8 odstavce 6, 
oproti původnímu dokumentu zde bylo dodáno písmeno g) Převod z vlastního jmění. 
Poté předal slovo kvestorovi. Ten podotkl, že změny jsou reakcí na součastnou platnou 
legislativu a byly provedeny na doporučení univerzitního auditora.  
 
Diskuze: Předseda AS SU vyzval přítomné k předložení připomínek. Nikdo ze senátorů 
nevyslovil připomínku.  
 
Poté předseda Vaněk ukončil diskuzi a nechal hlasovat.  
 
Pro :     Proti:     Zdrželi se:  
19     0     0 
 
Návrh usnesení: 
Akademický senát Slezské univerzity v Opavě schvaluje I. Změny pravidel hospodaření 
a účtování Slezské univerzity v Opavě.  
 
 

2. Legislativní záležitosti 
a. III. Změny Statutu Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské 

fakulty v Karviné. 

b. III. Změny Organizačního řádu Slezské univerzity v Opavě, Obchodně 
podnikatelské fakulty v Karviné.  

 

 Oba dokumenty představil děkan OPF spolu s předsedou AS OPF. Předseda 
AS OPF podotkl, že dokumenty byly schváleny předchozí týden a 30. 11. 2008 byly učiněny 
nutné kroky k předložení tohoto materiálu. Vyjádřil radost nad tím, že oba dokumenty budou 
projednány, přestože je senátoři získali se zpožděním. Vyzval ke slovu děkana OPF. Děkan 
uvedl, že v uvedených materiálech došlo ke dvěma druhům změn. Původní pojmenování 
součástí „útvar“ bylo nahrazeno termínem „oddělení“. Druhou změnou je vytvoření nového 
oddělení celoživotního vzdělávání. Všechny změny se promítly jak do Organizačního řádu, 
tak do Statutu. V Organizačním řádu ještě došlo k zpřesnění schéma pro jeho větší 
přehlednost.  

 Dále předseda AS OPF uvedl doplňující informaci o vypsání voleb do AS OPF, 
které se uskuteční v následujícím týdnu.  

 

Diskuze: Předseda Vaněk vyzval přítomné senátory k diskuzi nad oběma dokumenty.  

Sedlář: Byly tyto změny projednávány s právníkem univerzity? 
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Fiala: U prvních změny byly vyvolány jednáním AS OPF a na jeho podmět byly zpracovány.  

Botlík: Jednalo se o vytvoření oddělení celoživotního vzdělávání, které vzniklo vývojem 
univerzity, všechny ostatní změny vznikly z podmětu senátu OPF, který je směřoval na 
děkana OPF. Na jejich vytvoření pracovala právnička proděkanka Sciskalová.  

Předseda Vaněk upozornil na nutné formulační změny (v nadpisu použít množné číslo 
„změny“ a v závěrečných článcích obou materiálů opravit v prvních odstavcích, že AS SU 
OPF schválil návrhy materiálů). 

 
Předseda Vaněk ukončil diskuzi a nechal hlasovat o obou návrzích.  

III. Změny Statutu Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné. 
 
Pro :     Proti:     Zdrželi se:  
18     0     1 
 
 
Návrh usnesení:  
 AS SU schvaluje III. Změny Statutu Slezské univerzity v Opavě, Obchodně 
podnikatelské fakulty v Karviné s formulačními změnami.  

 

 

III. Změny Organizačního řádu Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty 
v Karviné.  
 
Pro :     Proti:     Zdrželi se:  
18     0     1 
 
Návrh usnesení:  
 AS SU schvaluje III. Změny Organizačního řádu Slezské univerzity v Opavě, 
Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné.  

 
 

3. Studijní záležitosti 
a. Podmínky pro přijetí ke studiu v bakalářském, magisterském, navazujícím 

magisterském a doktorském studijním programu MATEMATIKA 
 

Dokument představil rektor. Uvedl, že se jedná se o standardní materiál a není na něm 
nic pozoruhodného. Změny jsou přijímány u prominutí přijímacích zkoušek u bakalářských 
studijních programů B1101 Matematika, magisterského studijního programu M1101 
Matematika. Jedná se o běžný trend na obdobných pracovištích. Případné dotazy je schopen 
ihned odpovědět. Slovo bylo předáno zástupci Matematického ústavu senátoru Sedlářovi, 
uvedl, že materiál je schvalován AS SU z toho důvodu, že MÚ nemá vlastní senát.  
 
Diskuze: Předseda AS SU vyzval přítomné k předložení připomínek. Nikdo ze senátorů 
nevyslovil připomínku.  
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Předseda Vaněk ukončil diskuzi a nechal hlasovat o obou návrzích.  
 
Pro :     Proti:     Zdrželi se:  
19     0     0 
 
Návrh usnesení: 
AS SU schvaluje Podmínky pro přijetí ke studiu v bakalářském, magisterském, navazujícím 
magisterském a doktorském studijním programu MATEMATIKA. 

 

4 Personální záležitosti 
 

a. Návrh členů do sněmu rady VŠ MŠMT.  
 
 Předseda Vaněk uvedl další bod jednání a to návrh členů do sněmu rady VŠ MŠMT. 
Poznamenal, že je v souvislosti s tímto bodem povinnost tajného hlasování. 
Ještě před přistoupením k hlasování budou představeni jednotlivý kandidáti navržení na 
členství do sněmu rady VŠ.  
 
 Jako zástupce do předsednictva a sněmu Rady VŠ byl navržen prorektor Doc. RNDr. 
František Koliba, CSc. Jako zástupce Slezské univerzity v Opavě do sněmu Rady VŠ byl 
navržen prorektor Prof. RNDr. Zdeněk Stuchlík, CSc. Jako zástupce Obchodně podnikatelské 
fakulty v Karviné do sněmu byl navržen prorektor Prof. RNDr. Jaroslav Ramík, CSc., za 
Fakultu veřejných politik Mgr. Jana Žáčková a za Filozoficko.přírodovědeckou fakultu mgr. 
Martin Urbanec. Do studentské komory Rady VŠ byl navržen jediný kandidát Jakub Fidler. 
Náhradník do studentské komory Rady VŠ zatím nebyl navržen. 
 

Po představení kandidátů byla ustavena volební komise ve složení Sedlář, Botlík 
za zaměstnaneckou část AS SU a senátor Růžička za studentskou část senátu. Po vyhlášení 
složení komise předseda AS SU vyhlásil 10 minutovou přestávku, během které si komise 
zvolí předsedu a připraví se hlasování.  
 

Ještě před zahájením pauzy pronesl rektor několik slov k přítomným senátorům. 
Zdůraznil, že kandidáti jsou navrženi ve správném složení a jedná se o osoby, které se již 
v radě MŠMT zasloužili o obrovské množství práce ve prospěch Slezské univerzity v Opavě a 
jejich účast na jednáních byla maximální.  
 

Po přestávce zahájil ho předseda volební komise senátor Sedlář. Zdůraznil, že všichni 
kandidáti jsou uvedeni na jednom hlasovacím lístku, který není rozstříhaný a proto proběhne 
volba pro všechny součastně. U každého jména jsou tři možnosti volby: souhlasím – 
nesouhlasím – zdržuji se, ze kterých si každý hlasující jeden zvolí a n něj zaškrtne křížek. 
V případě dvou variant u daného kandidáta je hlasovací lístek neplatný. Dále zdůraznil, že na 
každé místo v radě MŠMT je pouze jeden kandidát. Případné dotazy rád zodpoví.  
Přistoupilo se k samotnému hlasování, po jeho skončení svolává senátor Sedlář volební 
komisi ke sečtení lístků. 
 

Předseda Vaněk během sčítání lístků zdůraznil, aby během dalšího zasedání AS SU 
byl zvolen náhradník do studentské komory, aby byly počty zástupců kompletní. 
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Předseda volební komise Sedlář zveřejňuje výsledky tajné volby. Zdůrazňuje, že 
k tomu,aby byla volba platná je třeba nadpoloviční většina přítomných senátorů. (přítomných 
senátorů je 14)  
 
Výsledky volby: 
 
Doc. RNDr. František Koliba, CSc. 
Souhlasím:    Nesouhlasím:    Zdržuji se: 
14      0     0 
 
Prof. RNDr. Zdeněk Stuchlík, CSc. 
Souhlasím:    Nesouhlasím:    Zdržuji se: 
14      0     0 
 
Prof. RNDr. Jaroslav Ramík, CSc. 
Souhlasím:    Nesouhlasím:    Zdržuji se: 
13      0     1 
 
Mgr. Martin Urbanec 
Souhlasím:    Nesouhlasím:    Zdržuji se: 
13      0     1 
 
Mgr. Jan Žáčková 
Souhlasím:    Nesouhlasím:    Zdržuji se: 
13      0     1 
 
Jakub Fidler 
Souhlasím:    Nesouhlasím:    Zdržuji se: 
12      1     1 
 
Návrh usnesení: 

AS SU deleguje: 

a.  delegáta za SU v Opavě do sněmu a člena předsednictva Rady VŠ doc. RNDr. 
Františka Kolibu, CSc.  

b. delegáta za SU v Opavě do sněmu Rady VŠ prof. RNDr. Zdeňka 
Stuchlíka, CSc. 

c. delegáta za SU FPF do sněmu do sněmu Rady VŠ mgr. Martina Urbance, 

d. delegáta za SU FVP do sněmu do sněmu Rady VŠ mgr. Janu Žáčkovou 

e. delegáta za SU OPF do sněmu do sněmu Rady VŠ prof. RNDr. Jaroslava 
Ramíka, CSc. 

f. delegáta do Studentské komory Rady VŠ Jakuba Fidlera  
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5. Různé  
 

Předseda Vaněk vznáší dotaz na přítomné senátory, zda mají nějaké připomínky 
k bodu různé. Nikdo ze senátorů se nevyjádříl. Proto předseda uzavírá jednání, děkuje 
přítomným senátorům za účast.  
 
 
Příští zasedání AS SU se uskuteční 25. 11. 2008 ve 13:00 v Opavě.  
 
Zapsala: 
 
Bc. Nela Polednová 4. 11. 2008 v Karviné 
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Slezská univerzita v Opavě 
Akademický senát 
 

 
 
 
 

U S N E S E N Í 
ze 175. zasedání AS SU konaného dne 4. 11. 2008 v Karviné 

 

 

2. Akademický senát Slezské univerzity v Opavě schvaluje I. Změny pravidel 
hospodaření a účtování Slezské univerzity v Opavě.  

3. AS SU schvaluje III. Změny Statutu Slezské univerzity v Opavě, Obchodně 
podnikatelské fakulty v Karviné s formulačními změnami s připomínkami. 

4. AS SU schvaluje III. Změny Organizačního řádu Slezské univerzity v Opavě , 
Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné s připomínkami. 

5. AS SU schvaluje Podmínky pro přijetí ke studiu v bakalářském, magisterském, 
navazujícím magisterském a doktorském studijním programu MATEMATIKA.  

6. AS SU deleguje: 

a.  delegáta za SU v Opavě do sněmu a člena předsednictva Rady VŠ doc. RNDr. 
Františka Kolibu, CSc.  

b. delegáta za SU v Opavě do sněmu Rady VŠ prof. RNDr. Zdeňka 
Stuchlíka, CSc. 

c. delegáta za SU FPF do sněmu do sněmu Rady VŠ mgr. Martina Urbance, 

d. delegáta za SU FVP do sněmu do sněmu Rady VŠ mgr. Janu Žáčkovou 

e. delegáta za SU OPF do sněmu do sněmu Rady VŠ prof. RNDr. Jaroslava 
Ramíka, CSc. 

f. delegáta do Studentské komory Rady VŠ Jakuba Fidlera  
 

 
 

RNDr. Jindřich Vaněk, CSc. 
předseda AS SU 
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